



Fodboldbestyrelse St. Lyngby IF



Referat

Bestyrelsesmøde den 14. August 2024

Deltagere:

Jens
Anders
Martin
Ulrik

Afbud:

Aske
Julie

Dagsorden

Punkt 1: Godkendelse af referat.

Referat fra forgående bestyrelsesmøde blev godkendt og underskrevet uden bemærkninger.

Punkt 2: Orientering fra hovedbestyrelsen.

Hovedkassere/kassere møde er aflyst indtil ny dato er fundet.

Ellers er der drøftet på mødet den 14/6 alt omkring sankt-hans arrangement.

Punkt 3: Økonomi

Kasseren har pr. mail orienteret bestyrelsen om at økonomien er god.

Punkt 4: Status for senior.

Ulrik orienterede at U19 bliver nedlagt og derfor overgår til senior.

Der blev stillet forslag om at oldboys og veteran skal vintertræne sammen, alle syntes ideen var god. Jesper er i gang med at aktivere en håndfuld ekstra spillere til oldboys.

Punkt 5: Fitnessrum og benyttelse her af.

Det er blevet påduttet af fitness bestyrelsen at den tidligere aftale med fodbolden bynyttelse af fitnessrummet er blevet anuleret. Der arbejdes på en ny aftale.

Jens foreslog at fodbolden f.eks. har 3 arbonementer som kan benyttes i træningstiden. Misbruges dette vil det resultere i en bøde.

Punkt 6: Opstart af nyt U5/U6 hold.

Den nye træner Joachim var inviteret med til mødet for at fortælle hvad han gerne vil med holdet. Bestyrelsen sørger for pr på SoMe vedr. opstart onsdag den 28. August kl 1630. Bestyrelsen

beslattede at uddele juice og dunke til den 1. træning.

Der vil blive arbejdet på at få tilknyttet en DGI træner som kan komme og vise hvordan træningerne kan gøres.

Punkt : Eventuelt, SoMe, næste møde, tøj U15/U16.

Marie Keck var inviteret med til mødet om fodboldens nye SoMe maneger. Hjemmekampe vil være godt at få sat i system så de postes automatisk.

Martin spørger børnehaven om der er et tidspunkt der passer dem at lave et arrangement for børnene på fodboldbanerene.

Der indhentes børneattester på nye trænere.

Ulrik gerne have kunstbane tider kl. 18-20, Jens forsøger at få det igennem.

Anders orienterede om et nyt tiltag sammen med Kjelsen, omkring indkøb af vintertræningstøj til U15/U16

Det blev besluttet at indkøbe en fold ud pavilion, i stedet for at bygge et halvtag. Det gør at der ikke skal vedligeholdes samt at der ikke kan laves hærværk.

Næste møde: Onsdag den 4/9 2024 Kl. 19.30 i kælderen.

Underskrifter